
Hallo,  
  
Belachelijk plan om weer rubber te gaan gebruiken op de voetbalvelden. 
Ik snap niet dat jullie toch weer willen gaan werken met rubber 
terwijl kurk de beste en de veiligste optie is voor ieders gezondheid. 
  
Dat moet toch in alles voorop staan, zeker gezien het enorme Westrand wat jullie opzetten, 
Er moet veel werk verricht worden door vele vrijwilligers/ouders en ook leden die kun je toch  
niet willens en wetens hier aan blootstellen!!! 
  
Dus ja ik /wij zijn tegen!!!! 
  
Groeten (bekend bij de griffie) (moeder van een voetballende zoon)  
  
  
p.s: het rubber vd velden vind je overal na de wedstrijd/training...  
Lekker voor het Milieu... 

 


